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Conseil Administratiu

A c t a  n ú m .  3 1 3

A les 22 hores del dia 3 d abril de 1930.. es re- 
uneix el Conseil del Sindicat de Metges de Cata
lunya amb assistència dels senyors consellers doc- 
tors Molí, Mas i Oliver, Bernadas, Bonet, Marti 
i Bal ta, Mestres i Miquel, Mir, Mundi, Pujadas, 
Queraltó, Riera, Sellas, Solà i Solé i Gustems.

Presideix el Dr. Molí i actúa de Secretan e! 
Dr. Mas i Oliver.

Oberta la sessió es dóan compte de l’excusa 
d’assistència del Dr. Nart.

Es llegeix l’acta de la sessió anterior, que és 
aprovada, i els Drs. Barnadas, Mir, Solà i Solé 
i Gustems que no eren presents en aquella sessió, 
fan constar la seva adhesió a l’acord transcrit en 
l’acta llegida referent a la petició d’amnistia pels 
delicies polítics i socials adreçada al senyor Pré
sident del Conseil de Ministres.

A  continuado la Presidència diu que ha estât 
invitât el Sindicat per assistir a un banquet que 
els companys de la Comarca de Reus donaran, en 
prova d’homenatge, al Dr. Mestres i Miquel, Pré
sident del seu Collegi, i al company Damià Mar
tí, vocal del propi Col-legi, per aquell Districte. 
S ’acorda que en aquell acte hi assisteixi una re
presentado del Conseil del Sindicat el més notri- 
da possible.

Casal del Met ge.— Es dóna compte de Testât 
actual de la subscripció, essent en el dia d’avui de 
789.600 pessetes efectives subscrites, de les quals 
s’han cobrat 513.650 pessetes.

Es llegeix 1’extracte publicat en la premsa, de 
l’acord de l’Ajuntament d’aquesta ciutat aprovant 
el plec de condicions per Tanunci de la subhasta 
del solar que el Sindicat té sollicitât, la qual cosa 
fa suposar que de no haver-hi cap inconvénient 
la predita subhasta tindrà lloc durant la primera 
quinzena del vinent mes de maig.

En compliment de l ’acord de la darrera reunió 
del Conseil i després dels canvis d’impressions 
sostinguts en les sessions anteriors, el Président 
anuncia que correspon procedir en aquesta sessió 
al nomenament de l’arquitecte o arquitectos que 
hagin de dirigir la construcció del Casal del 
Metge.

Intervé el senyor Secretari, Dr. Mas i Oliver, 
que fa un resum de les deliberacions anteriors i 
diu que el primer a dilucidar és si el Conseil es 
determina pel nomenament d’un sol arquitecte o 
de més d’un.

El Dr. Riera creu que la conveniencia del Sin
dicat aconsella que el nomenament es faci a tres 
arquitectes, un a favor d’una primera signatura 
de solvencia unánimement reconeguda, que creu 
podría èsser el senyor Florença, nom que s’ha in
sinuât en altres reunions i en el quai han coinci- 
dit tots els Consellers i els altres dos a favor de 
dos arquitectes que siguin ben çoneguts del Con
seil, amb l’objecte de què puguin collaborar a la 
direcrió que el senyor Florensa, per la seva feina 
excessiva dificilment podria portar personaiment. 
Proposa que el nomenament dels dos arquitectes 
col-laboradors del senvor Florensa es faci a favorj

dels arquitectes senyors Catà i Giralt, els quais 
són tots dos 'çoneguts pel Conseil per haver fet 
en altres ocasions treballs pel Sindicat de forma 
desinteressada.

El Dr. Bardanas intervé, i diu, que creu que 
amb el nomenament del senyor Florensa es do
nará satisfaccio a l’opinió general dels associais, 
car aquest arquitecte té un prestigi que és una 
garantía d’encert pel Conseil. Creu que tal vega
da no hi haurà necessitai de cap més nomena
ment, però, que potser s’ha de tenir en compte 
l ’argument de l’excessiu treball que pesa sobre el 
senyor Florensa i per aquesta considerado accep- 
taria el nomenament d’un altre arquitecte, però


